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Buddinge Skole 
Kildebakkegårds Allé 155, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 67 77 
Mail: buddinge@gladsaxe.dk 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Jonna Bybeck Tosev (forperson) 2026 
Louise Einspor 2026 
Emilie Månsson 2026 
Hua Fan 2028 
Lars Høi Laier 2028 
Tobias Roed Jensen 
Christina Greger Jensen 2028 
Kasper Stausgaard 2024 

Forældrerep.suppleanter 

Jens Engel-Andreasen 2024 (afbud indtil som-
merferien) 
Ahdia Bison Vasie 2028 
Henrik Brunsgaard Dreyer 2028 
Maria Terpager Mortensen 2028 

Medarbejderrepræsentanter Daniel Madsen 
Preben Paulsen  

Elevrepræsentanter Formand Oscar Østergaard Nielsen, 9.a  
Næstformand Vigga Eskebjerg Krog, 8.b 

Sekretærer for bestyrelsen 
Kirstine Bang Krogh (skoleleder)  
Stine Nepper Vinding (faglig leder og souschef) 
AFBUD  

 
1. Godkendelse af referat og dagsorden Det er godkendt 
2. Kort orientering fra ledelsen (5 min.) Kirstine har møde med legepladsudvalg, hvor 

tre firmaer skal fremlægge deres tanker (elever 
fra 4. og 5. klasse). Målet er at blive enige om 
et af 3 tilbud på en ny legeplads ved fløj 5. Her-
efter sættes det i gang. 
 
Der er kommet penge, så vi kan få ordnet toi-
letter i Galaksen. Starter i starten af maj må-
ned. Drejer sig om 8-10 stykker. 
 
Opslag fra Kirstine om at følge Buddinge Skole 
på Facebook har givet pote. 57 nye følgere på 
et par dage. 
 
Årlig fest for 1 + 2 + 3 klasse, 4 + 5 + 6 klasse og 
7 + 8 + 9 klasse. Udskllingen har afholdt festen. 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 28.04.25 kl. 17.00-19.00 
 
Mødeleder: Jonna 
Referent: Stine  
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Indskoling og Mellemtrin afholder den inden 
skoleåret er omme. 
 
Kirstine har fået en henvendelse om at Astrid 
Søborg fra kommunalbestyrelsen gerne vil på 
besøg på nogle skoler i kommunen. Kirstine har 
takket ja til besøg på Buddinge Skole. Hun ef-
terspørger 3 timer og vil gerne have input på 
fællessamlinger, SFO og indskoling. 

3. Kort orientering fra skolebestyrelses-
forperson (5 min.) 

Jonna har været til møde mellem skolebestyrel-
ser, dagtilbud og BUU. 
 
Mødet med BUU var hurtigt gennemført (50 
min). Der var en oplevelse af, at det ikke havde 
det store udbytte for skolerne. Politikerne vir-
kede generelt ikke særligt oplagte eller velfor-
beredte. 
 Man kunne evt. ændre formen næste år, så vi 
takker nej til at mødes i det format og i stedet 
inviterer et par politikkere til et ordinært skole-
bestyrelsesmøde, hvor vi kan diskuterer politik.  

4. Kort orientering fra elevrådet (5 min.) Der er ikke nogle repræsentanter for elevrådet 
til stede. 

5. Budgetudtalelser (25 min.) 
Vi har som bestyrelse mulighed for at 
sende en budgetudtalelse til forvalt-
ningen. Modtagne budgetudtalelser 
bliver forelagt de respektive politiske 
fagudvalg på deres ordinære møder i 
maj/juni. 
 
Budgetudtalelserne skal modtages se-
nest mandag d. 12. maj 2024. 
 
Se bilag 

Vi har mulighed for at få tilført nogle penge til 
anlægsøkonomi eller driftsøkonomi. 
 
Kirstine laver et udkast til et nyt indskolingsom-
råde.  

6. Orientering om ny samlet indskoling 
og ny ledelsesstrutur (20 min) 

Ledelsen har et ønske om at samle SFO’en og 
indskolingen mere end den er nu. For nuvæ-
rende er 1. og 2. klasse placeret i fløj 6, mens 2. 
og 3. klasse er i den anden ende af skolen i Ga-
laksen. De årgange ønsker vi at samle, så de er 
tætttere på hinanden på skolen. 4. og 5. klasse 
skal så være i Galaksen fast fremadrettet. 
 
Ovenstpående er en løbende proces (fx skal 
kommende 3. klasse blive i Galaksen i 25/26). 
  
Der skal også være en ny ledelsesstruktur, så de 
faglige ledere (Anne og Jesper) fast har 3 
årgange fra 0. til 5. årgang. I 6. klasse overtages 
årgangen af Jakob. 
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Det kommunikeres ud til de påvirkede forældre 
senere på året. 
 
Preben nævner at der muligvis skal sikres, at 
der ikke kører biler helt op til hovedindgangen, 
da det vil være den vej de små børn skal be-
væge sig frem og tilbage når de skal på græsset 
i SFO. 

7. Princip for udetilladelser (35 min.) 
Første behandling af princippet 
 
Vi har drøftet udetilladelser tidligere. 
Dette er ligeledes drøftet med skolens 
teamkoordinatorer.  
 
Ud fra disse drøftelser har ledelsen 
udarbejdet et princip. 
 
Se bilag 

Der er oprettet et princip for udetilladelser. Ud-
kastet er i 1. runde og vil dernæst optages i 2. 
runde i MED, hvorefter det afsluttet og vedta-
ges i skolebestyrelsen. 
 
Kommentarer til formålet: 

• Henrik nævner at han i forbindelse 
med læsning af formålet blev i tvivl om 
hvad formålet (Kunne fx lyde: ”Vi har 
stort ønske om at styrke de gode fælle-
skaber på skolen…”) 

Kommentarer til målet: 
• Tilføjes noget med at det handler om 

øget ansvar og frihed for eleverne. Og 
det får de løbende ved at få flere ude-
dage som skoleåret går. 

• Det skal tilføjes i princippet at det ude-
lukkende er lærerne der vælger hvilke 
dage der bliver udetilladelse. 

Kommentarer til skolens ansvar: 
• Ændre udgangstilladelse til udetilla-

delse 
Forældrenes ansvar: 

• Ingen kommentarer 
Elevernes ansvar: 

• Ændre ordet ”børn” til ”elever” (Gen-
nen hele principet) 

  
8 Orientering om skoleårets planlæg-

ning og kvalitetsprogrammet (15 
min.) 
Der er givet en mulighed for at give 
karakterer i 6. og 7. klasse. Denne mu-
lighed gør vi ikke brug af på Buddinge 
Skole. 
 
Det er muligt at afskaffe projektopga-
ven i 9. klasse. Denne mulighed gør vi 
ikke brug af. Eleverne skal lave pro-
jektopgave i 9. klasse. 

Kirstine orienterer om at Buddinge Skole ikke 
ønsker at gøre brug af muligheden for at give 
krakaterer i 6. og 7. klasse.  
 
Beslultningen er taget med udgangspunkt i ikke 
at forcerer eleverne udvikling. 
 
Henrik har en kommentar til om det eventuelt 
skulle differentieres i forhold til hvilke elever 
der ønsker det. Der er flere kommentarer til 
emnet.  
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9. Sommerafslutning den 11. juni (5 
min.) 
Vi går ud og spiser efter vores besty-
relsesmøde 
 
Hvem ønsker at deltage i sommeraf-
slutningen?  
 

Afbud fra:  
Henrik 

10. Evt. (5 min.) Henrik: 
Forspørgsel om referater kan ligges ind under 
”Filer” på Aula. Det kan ikke lade sig gøre. 

  
Emner til fremtidige møder: 
Princip for digital dannelse 
Princip for kommunikation (på aula) 

Datoer til kommende møder: 
11.6 (inkl. sommerafslutning) 
 
Der kan komme møder løbende ved behov, hø-
ringssvar o.lign. 

 
 
 


